

NO. FAIL : MBSJ.KUB.400-5/7/348

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada pengukuran kuantiti sebenar di tapak setelah kerja siap.</i></p> <p><u>KERJA BERKAITAN</u></p> <p><i>Railing</i></p>				
A	<p>Membekal dan memasang 75mm diameter <i>M.S Hollow</i> (keluli lembut berongga) 3mm tebal sebagai tiang susur tangan dikimpal pada plet dasar (225mm x 225mm x 10mm tebal), menanam, melevel dan meluruskan kedudukan tiang sepanjang 1300mm panjang ditanam sedalam 300mm ke dalam asas konkrit gred 15, termasuk korekan lubang asas 300mm x 300mm x 300mm dalam, memotong, membengkok, mengimpal, memasang <i>flat bar</i>, <i>bolt</i> dan <i>nut</i>, mengecat dengan lapisan cat anti karat dan dua (2) lapisan cat kilat serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (10 nos)</p>	M	13		
B	<p>Membekal dan memasang 75mm diameter <i>M.S Hollow</i> (keluli lembut berongga) 3mm tebal sebagai susur tangan (<i>hand railing</i>) dikimpal pada plet dasar (225mm x 225mm x 10mm tebal), menanam, melevel dan meluruskan kedudukan tiang sepanjang 1300mm panjang ditanam sedalam 300mm ke dalam asas konkrit gred 15, termasuk korekan lubang asas 300mm x 300mm x 300mm dalam, memotong, membengkok, mengimpal, memasang <i>flat bar</i>, <i>bolt</i> dan <i>nut</i>, mengecat dengan lapisan cat anti karat dan dua (2) lapisan cat kilat serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M	32		
	<p><u>Menambak Tanah</u></p>				
C	<p>Membekal dan menambak tanah jenis tanah merah dari luar tapak bina termasuk merata dan memadatkan dengan jentera mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M3	70		
	<p><u>Rumput</u></p>				
D	<p>Membekal dan menanam rumput jenis <i>cow grass</i> saiz 300mm x 300mm dihampar dan diratakan termasuk penyiraman dan penjagaan rumput sehingga hidup subur.</p>	M2	100		
	<p><u>Kemasan Akhir</u></p>				
E	<p>Kerja-kerja kemasan akhir tapak termasuk membaiki semula struktur yang terjejas akibat kerja-kerja menaiktaraf serta membawa keluar semua sisa binaan, sampah sarap, sampah buangan dan kerja-kerja lain berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.</p>	Borong	-	-	
JUMLAH DI BAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM)					